
Evalueringsmøte Lure Coursing 22.10.19 hjemme hos Lene 

Tilstede: fra styret: Magnus, Anne, Mona, Vibeke, Randi, Lene og Guro. Fra LC-avdelingen: Marit 

Stene og Sven Erik Bjørnewall (Svenne) 

 

Evaluering sesongen 2019: 

Antall treninger:  

Det har vært fulle treninger og god stemning. Dessverre mangler LC-avdelingen folk til å hjelpe til 

under treningene. Ofte må Svenne være overalt og gjøre alt (legge opp baner, kjøre ut filla, kjøre atv 

osv) På de to siste treningene har det vært etterlyst noen til å kjøre ATV. Avdelingen har noen 

trofaste medlemmer som hjelper til, men trenger sårt flere til å hjelpe til. Det er mye som skal til for 

å arrangere treninger, ikke minst forarbeid som vedlikehold av maskiner, klipping av gress og så 

videre.  

Avdelingen fortsetter med bindende påmelding, så det ikke blir så «lett» å trekke seg i siste liten.  

Det bør være med i årsrapporten til klubben at det koster å drive med LC, både når det gjelder 

arbeidskraft og penger. 

Påmelding av LC via mail. Prioritere ferske og ulisensierte hunder. Spesifisere i mailen at treninger 

kan bli avlyst om det ikke er noen til å kjøre ATV.  

LC treningene en fin sosial arena for medlemmer, og det er mange ferske hundeeiere som ønsker å 

delta så vel som «gamle» medlemmer. 

Det noteres også ned av klubben mangler folk som har lyst til å utdanne seg, noe klubben bør 

fokusere på i året som kommer. 

Korsveien 2020: Klubben leier fortsatt lørdag- og tirsdager.  

 


